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Nyhedsbrev nr. 1 - Juni 2024 

Kære Vejlby Fed beboer 
Her er så det første nyhedsbrev via Vandlagets medlemssystem Conventus. 
Og vi har især to ting, vi vil fortælle om 

• Medlemssystemet Conventus 

• Det seneste bestyrelsesmøde 
 

Medlemssystemet Conventus 
Knap 200 beboere er nu oprettet i Conventus. Det er allerede glædeligt mange, men målet er at alle 
godt 430 skal oprettes, så alle kan blive inviteret til generalforsamlinger og få nyhedsbreve fra 
bestyrelsen. Vi regner med at Kommunen vil udsende med e-post som den plejer så længe 
forundersøgelsen står på. Herefter skal Vandlaget overtage sin egen korrespondance.  
I oprettelserne indtil nu, er der sket en del fejl, for eksempel: i overførsel af de godt 75 kontakter vi 
overtog fra kommunen er Æ, Ø og Å ændret til mærkelige tegn. Endvidere har nogle oprettet sig 
med deres hjemadresse og ikke deres Vejlby Fed adresse, nogle har oprettet 2 ejere (man skal kun 
oprette én men kan sætte andre ejere på som ekstra mailadresser) osv, osv. Vores 
medlemsadministrator har sammen med de pågældende rettet mange  fejl, men nok ikke dem alle. 
Så vi opfordrer jeg alle til at læse korrektur. Det sker ved at logge ind på https://web.conventus.dk 
(rød LOG IND knap øverst til højre) 

 
 
Så kommer dette billede. 
Hvis du har glemt din adgangskode eller endnu ikke 
fået en adgangskode, så tryk på Glemt adgangskode, så 
bliver du ledt videre i processen. 
Send en mail til vejlbyfedvandlag@gmail.com, hvis der 
er noget som driller. 
 
Et tip: Mails fra Conventus kan havne i spamfilter, så 
tjek spamfilter en gang imellem og sæt dit mailsystem, 
så det fremover ikke sender Conventusmails i 
spamfilter. 

Vejlby Fed Vandlag 

https://web.conventus.dk/
mailto:vejlbyfedvandlag@gmail.com
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Bestyrelsesmødet d. 31. maj 2024 
Vi holdt bestyrelsesmøde umiddelbart efter generalforsamlingen. Generalforsamlingens referat og 
bestyrelsens beretning kan du se på hjemmesiden https://vejlbyfedvandlaug.dk/nyt-fra-
bestyrelsen/ . 
Referater fra bestyrelsesmøderne kommer ikke på hjemmesiden, men vi lægger altid et resume op. 
Denne gang lyder resumeet 

• Vi var glade for og taknemmelige for den gode opbakning på dagens ekstraordinære 
generalforsamling. Der var 100 % tilslutning til de ændrede vedtægter og budgettet for 
2024-2025 med opkrævning på 800 i 2025. 

• Vi godkendte et tilbud fra Topsikring på bestyrelsesforsikring 

• Vi drøftede forskellige idéer til at få flest mulige ejere til at oprette sig i medlemssystemet 
Conventus (seddel i postkassen, tydelige formuleringer i følgebreve fra kommunen og opslag 
på Grundejerforeningens opslagstavle etc.). Bestyrelsen tilbyder teknisk support i 

forbindelse med oprettelse. 

• Og vi lagde en plan for efterårets bestyrelsesmøder og forskellige praktiske forhold vedr. 
adgang til vores medlemssystem Conventus og dokumentarkiv på Google Drev 

• Vi drøftede hvordan vi kan udvikle samarbejdet med kommunen om igangsætning og 

gennemførelse af forundersøgelsen 

• Næste møde blev fastlagt til sidst i august 
 
 
 
Mange hilsner  
Bestyrelsen 

https://vejlbyfedvandlaug.dk/nyt-fra-bestyrelsen/
https://vejlbyfedvandlaug.dk/nyt-fra-bestyrelsen/

